

OTHER INFORMATION* (see Note 4) 其他資料* (請參閱附註4)

LANGUAGE COMPETENCY Chinese English
語文水平 中文 英文

EDUCATION OCCUPATION DEBIT NOTE TYPE
教育程度 職業 繳費單類別

Do you expect to be sponsored by your employer? Y/N
你是否預期會獲得僱主資助? 是 / 否

Source of information 資訊來源

Admission and programme information (enter code) 入學及課程資料 (請填寫編號)
Recruitment message (multiple choices allowed) 招生消息 (可選擇一項以上)

- | | |
|--|---|
| <input type="checkbox"/> a. Distribution booths at MTR stations/malls 港鐵站流動派發點 / 商場流動派發點 | <input type="checkbox"/> h. Media reports/articles 傳媒報道 / 專輯 |
| <input type="checkbox"/> b. Posters or direct mailing 海報或郵寄資料 | <input type="checkbox"/> i. OUHK educational TV programmes (buses/TV station) 公開大學教育電視節目 (巴士 / 電視台) |
| <input type="checkbox"/> c. Electronic mail 電子郵件 | <input type="checkbox"/> j. Message from OUHK staff 由本校職員提供的資料 |
| <input type="checkbox"/> d. Web advertising 網上廣告 | <input type="checkbox"/> k. Referral by acquaintances 親友推介 |
| <input type="checkbox"/> e. Outdoor advertising (e.g. bus and MTR) 戶外廣告 (如巴士及港鐵) | <input type="checkbox"/> l. OUHK Visit Day 進修輔導日 |
| <input type="checkbox"/> f. OUHK homepage 香港公開大學網頁 | <input type="checkbox"/> m. Others 其他 |
| <input type="checkbox"/> g. Print advertising 報章雜誌廣告 | |

* The provision of information under this section is voluntary. It is for statistical purposes or for facilitating the provision of appropriate services. Such information will not affect your chances of admission.

* 本部分的資料只作統計之用，或供本校參考以提供適當的輔學服務，你可決定是否填寫該等資料。這些資料不會影響錄取的機會。

CHECKLIST (see Note 5)

When you submit your application form, please make sure that you (please tick as appropriate):
(Deadline: 1 March 2011)

- have completed the application form fully.
- will produce your HKID card/passport/other ID proof in person for verification during our office hours or have attached a copy of the document and marked 'copy' across the face.
- will produce your senior citizen card, if any, in person for verification during our office hours or have attached a copy of the card and marked 'copy' across the face.
- have attached the Admissions Supplementary Form for Programmes with Specific Entry Requirements and supporting documents (Only for programmes with specific entry requirements. You should refer to the programme details in the *Prospectus for New Students*).
- have attached separate cheques in favour of 'The Open University of Hong Kong' in the amount of the course fee and the application fee (\$200). Students who wish to apply for financial assistance should approach University staff before submitting this form.

Application should be sent to:

Admissions Office, Registry,
The Open University of Hong Kong
30 Good Shepherd Street, Ho Man Tin
Kowloon, Hong Kong

核對表 (請參閱附註5)

當你呈交申請表時，請確保你：(在適當處加上「」號)
(截止日期：2011年3月1日)

- 已填妥整份申請表。
- 將於辦公時間內親臨本校並出示你的香港身份證 / 護照 / 其他身份證明文件供本校核實，或已附上有關副本並在正面寫上「副本」字樣。
- 將於辦公時間內親臨本校並出示你的「長者卡」(如適用者)供本校核實，或已附上該證副本並在正面寫上「副本」字樣。
- 已附上「設有指定入學條件課程的入學申請附件」和證明文件(只適用於有指定入學條件的課程申請人。詳情請參閱《課程概覽(新生專用)》的課程介紹)。
- 已附上支票(抬頭「香港公開大學」)分別繳付學費及報名費(\$200)。學生如欲申請學費資助，請先與大學職員聯絡。

申請表請交回：

香港九龍何文田牧愛街三十號
香港公開大學
教務處入學組

DECLARATION (see Note 6)

1. I declare that all information given in this application form and the attached documents are, to the best of my knowledge, accurate and complete. I also understand that any misrepresentation will result in disqualification of my application for admission and subsequent enrolment in the University. All fees paid are not refundable or transferable to another semester or for another use.
2. I understand that if I do not have the right of abode or right to land in Hong Kong, I should obtain from the HKSAR Government permission to study at the OUHK or a student visa before I can be formally registered and that I shall be fully responsible for obtaining such a visa or permission.
3. I understand that I shall be fully responsible for checking if the class sections selected have timetable clashes.
4. I have noted the contents of the 'Personal Data (Privacy) Statement' as detailed in the 'Instructions for Completing the Application Form'.
5. I consent that if registered, I will conform to the Statutes and Regulations of the University.

聲明 (請參閱附註6)

1. 本人聲明，本申請表及隨附文件所載一切資料，依本人所知均屬真確，並無遺漏。本人明白若提供任何虛假或誤導資料，本人的申請資格以及註冊修讀科目的紀錄將被取消。此外，一切已繳費用概不獲發還。
2. 本人明白，如本人未擁有香港居留權或香港入境許可，本人必須向香港特別行政區政府領取在香港公開大學進修許可證明或學生簽證，方能正式註冊入學。本人亦明白申領有關簽證 / 許可證明全屬本人責任。
3. 本人明白及同意於選擇組別前應細閱其時間表，並有責任避免所選擇的組別時間出現衝突的情況。
4. 本人清楚「入學申請表須知」所載關於「個人資料(私隱)」的內容。
5. 本人同意，如本人註冊入學，當遵守本大學所實施的所有規程和規例。

Signature 簽署 _____

Date 日期 _____